
 
 
 
Tilburg, 11 december 2014 
 
 
Aan de voorzitter van Provinciale Staten, 
 
 
Hierbij wil ik namens de VVD-fractie graag een onderwerp aanmelden voor het 
vragenuurtje van de PS vergadering van 12 december 2014. 
 
Motivering actualiteit 'Vraag voor vragenuurtje' 
 
De vraag komt voort uit de actualiteit van donderdag 11 december 2014. Hierbij is er 
in het Brabant Dagblad een 4 pagina tellende advertorial geplaatst, getiteld "Met 
Brabant C, topcultuur voor alle Brabanders" 
  
Inleiding 
Met de instelling van Brabant C organisatie en het gelijknamende Brabant C fonds, 
worden er tevens Scouters aangenomen, wordt er gebruik gemaakt van het 
bestaande culturele netwerk in Brabant en worden de Brabantse steunfuncties 
betrokken om de inzet van de Brabant C gelden zo effectief mogelijk te maken. 
  
Iedere euro dient naar cultuur te gaan. Zo weinig mogelijk middelen dienen naar 
overhead en andere kosten te gaan. Hiertoe zijn onder andere ook de 
overheadkosten gemaximaliseerd tot 3% van het nominaal fondsvermogen.  
  
Vragen 
A. Wat is het doel om een 4 pagina tellende advertorial mbt Brabant C te plaatsen in 
het Brabants Dagblad? 
B. In welke kranten heeft de advertorial nog meer gestaan? 
C. Op wiens initiatief is deze advertorial geplaatst, nu de directeur/bestuurder en de 
Raad van Toezicht van Brabant C nog niet zijn geïnstalleerd? 
D. Welke kosten zijn er gemoeid met deze en eventueel nog komende advertorials? 
  
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Karel Burger Dirven 
Fractie VVD Brabant  


